

Title (en)  
Electrically protective switch.

Title (de)  
Elektrischer Leitungsschutzschalter.

Title (fr)  
Interrupteur de protection électrique.

Publication  
**EP 0183114 A2 19860604 (DE)**

Application  
**EP 85114302 A 19851109**

Priority  
DE 3443121 A 19841127

Abstract (en)  
An electrical protection switch has a fixed and a moving contact piece (12, 14) and an arc-extinguishing laminate stack (17), allocated to the contact point (12, 14), which is arranged between two arc conducting rails (16, 18), one of which carries the fixed contact piece (12). In order to prevent hot arc-extinguishing gases being able to emerge from the protection switch to the exterior, the arc-extinguishing chamber is virtually completely retained in a housing (15). For further cooling of the gases emerging from the extinguishing laminate stack, two flow channels (26, 27) are provided, one of which is arranged between the arc conducting rail (11) which carries the fixed contact piece (12) and the adjacent housing section (21, 22) and the other, second flow channel is arranged between the arc conducting rail (18) and the housing wall (24) adjacent thereto. The extinguishing gas flows through these two flow channels and is thus cooled. <IMAGE>

Abstract (de)  
Ein elektrischer Leitungsschutzschalter besitzt ein festes und ein bewegliches Kontaktstück (12, 14) und ein der Kontaktstelle (12, 14) zugeordnetes Lichtbogenlöschblechpaket (17). Dieses ist zwischen zwei Lichtbogenleitschienen (16, 18) angeordnet, von denen die eine das feste Kontaktstück (12) trägt. Um zu verhindern, daß heiße Lichtbogenlöschgase nach außen aus dem Leitungsschutzschalter heraustreten können, ist die Lichtbogenlöschkammer praktisch vollständig in ein Gehäuse (15) aufgenommen. Zur weiteren Kühlung der aus dem Löschblechpaket austretenden Gase sind zwei Strömungskanäle (26, 27) vorgesehen, von denen der eine Strömungskanal zwischen der Lichtbogenleitschiene (11) die das feste Kontaktstück (12) trägt, und dem benachbarten Gehäuseabschnitt (21, 22) und der andere, zweite Strömungskanal zwischen der Lichtbogenleitschiene (18) und der dieser benachbarten Gehäusewandung (24) angeordnet ist. Durch diese beiden Strömungskanäle strömt das Löschgas und wird so abgekühlt.

IPC 1-7  
**H01H 9/34**

IPC 8 full level  
**H01H 9/34** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01H 9/34** (2013.01); **H01H 2009/305** (2013.01); **H01H 2009/348** (2013.01)

Cited by  
US5731561A; CN104143456A; SG87135A1; EP0624889A1; GB2178596B; WO9508832A1; WO2011066887A1

Designated contracting state (EPC)  
BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0183114 A2 19860604; EP 0183114 A3 19880928; EP 0183114 B1 19910529**; DE 3443121 A1 19860528; DE 3583005 D1 19910704

DOCDB simple family (application)  
**EP 85114302 A 19851109**; DE 3443121 A 19841127; DE 3583005 T 19851109